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Abstract (en)
The storage unit can be an oil sump (1) of a vehicle containing an appropriate amount of oil (2, 5) moving in relation to the motion of the vehicle. In
particular when driving across an uneven surface or around a sharp bend the oil (2, 5) is moved out of reach of the suction tube. The new design
of a suction unit (6) is assembled of a soft, flexible tube (8) exceeding from the pump (7) and provided with a float (12) at is outer end (9), following
every movement of the fluid (2, 5).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Betriebsstoffspeicher (1). Aus dem Betriebsstoffspeicher (1) wird mittels einer Saugvorrichtung (6) Betriebsstoff
(2) entnommen. Die Saugvorrichtung (6) weist eine Pumpe (7) und eine damit verbundene Saugleitung (8) auf, die ein Saugende (9) hat. Die
Saugleitung (8) ist flexibel ausgestaltet, so daß diese in einer neutralen Position (11) des Saugendes (9) im Wesentlichen U-förmig von der Pumpe
(7) zu dem Saugende (9) verläuft. Dem Saugende (9) ist ein Saugschwimmer (12) zugeordnet. <IMAGE>
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